

PruBSN Impian adalah pakej perlindungan yang berdasarkan pada **PruBSN AsasLink**. Disertakan dengan rider pranatal, penyakit kritikal, perubatan, kemalangan, dan Contributor, **PruBSN Impian** merupakan penyelesaian perlindungan takaful dan simpanan yang komprehensif demi memenuhi keperluan perlindungan dan masa depan anak anda.

PAKEJ KEBAHAGIAAN

Perlindungan terbaik untuk anak anda dari 14 minggu kehamilan sehingga berumur 25 tahun.



VITAL CARE PLUS

Perlindungan untuk penyakit tertentu bagi kanak-kanak sehingga anak anda berusia 25 tahun.

INFANT SECURE
Perlindungan untuk anda dan bayi anda melalui manfaat Penjagaan Kehamilan dan manfaat Penjagaan Anak.*



HEALTHPROTECTOR

Pembayaran balik perbelanjaan perubatan anak anda mengikut manfaat yang dipilih sekiranya dimasukkan ke hospital atau menerima rawatan pesakit luar disebabkan penyakit atau kecederaan.

TAKAFUL SAVER IMPIAN

Hadiahkan anak anda dana untuk mencapai impiannya.

*Tertakluk pada terma dan syarat

PERJALANAN PERLINDUNGAN

Rancanglah plan terbaik untuk masa depan anak anda.



Hubungi kami sekarang

🏠 www.prubsn.com.my ✉ customer@prubsn.com.my
☎ 03 2775 7188 📘 prubsn 📷 prubsn_official

Semua maklumat adalah betul semasa penerbitan. Diterbitkan Oktober 2023.

Nota Penting dan Penafian

Risalah ini adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja. Sila rujuk kepada brosur, Lampiran Keterangan Produk, Ilustrasi Produk, dan Helaian Fakta Dana sebelum menyertai plan ini, serta merujuk kepada Terma dan Syarat yang terkandung di dalam Dokumen Sijil untuk butiran terperinci tentang ciri-ciri penting plan ini. Kandungan risalah ini adalah benar pada masa ia diterbitkan dan apa-apa pandangan atau anggaran pada kandungan risalah ini adalah tertakluk pada perubahan. Sila maklum bahawa pakej yang ditawarkan mengandungi komponen-komponen yang boleh dilanggan secara berasingan dan anda tidak diharuskan untuk memilih kesemua komponen yang ditawarkan melalui pakej ini.

Prudential BSN Takaful Berhad
200601020898 (740651-H)

Ahli PIDM

